
ÒAmb el que queda, �s molt dif�cil f it xarÓ

El nou director espor tiu demana un esfor� per tenir m�s marge a la seva �rea: ÒSi no, no es

poden fer dotze f it xatges m�sÓ

Li agradaria rejovenir l'equip i no veu clar el conveni amb el Llagostera

Quique C叩rcel , a la por ta d'entrada a Montilivi Foto:

JORDI RIBOT / ICONNA.

Quique C�rcel Ferrer (Barcelona, 13-6-1974) ha aterrat a Montilivi

amb molta feina, poc temps i les idees molt clares. L'economia del

club i els contractes f irmats el limiten molt, i no se n'amaga. Fins al

punt que reconeix que, si no obt� m�s marge, li costar� molt tancar

la plantilla.Quan s'obre la por ta de l'LFP (nom�s 40 clubs), �s

obligatori llan�ar-s'hi de cap?Estic molt content de fer aquest pas.

Primer, perqu� no �s f�cil entrar al m�n professional. Vaig tenir

alguna opor tunitat de fer-ho, per� fora de casa em va costar una

mica. Ara s� que se m'ha ober t una por ta que he d'intentar aprof itar,

posar-hi tots els coneixements i intentar ilálusionar la gent. Amb un

projecte amb molt realisme, perqu� s� molt b� on he vingut, per�

intentant fer el m�xim nivell competitiu per l'equip.Li ha generat

dubtes el Girona?Jo vull mirar el futur. Vull treballar de la meva

manera. Espero que em deixin treballar b�. S� que hi ha hagut

coses al passat, per� no hi vull entrar. Nom�s vull pensar en el que

em ve. Sabent molt b� on he vingut, a nivell de realitat

pressupost�ria. Estem en un moment complicat, no ens hem

d'enganyar, i amb aquest context he d'intentar fer b� les

coses.Vost� �s el cinqu� director espor tiu en dos anys i mig. No �s

gaire normalÉAix� ho heu viscut vosaltres; jo no ho vull valorar. He

f irmat per un any i tinc ganes d'estar-n'hi molts, per� aix� ho haur�

de demostrar. Espero que en el dia a dia es pugui veure la meva

v�lua, parlant sempre des de la realitat. De com est� situat ara

mateix el club. Si creiem coses que no s�n reals, tindrem un

problema tots. Tot ha de sor tir a par tir de la humilitat, buscar

ilálusionar la gent. Tinc molta ambici�.Arriba sol i amb tota la feina

per fer. Molta pressi�?No hi puc ni pensar, en la pressi�. Acabo d'aterrar i tinc molts fronts ober ts. L'Oriol m'ha

donat tota la informaci� i tinc bastant clar tot el que s'ha volgut fer. Per mi la clau era sentir les inquietuds de

l'entrenador, per� sabent la realitat que tenim. Hem d'intentar fer una bona feina conjuntament, per� hi ha uns

n�meros que et marquen i et diuen on pots arribar.Mach�n demana m�s del que pot assumir el club?Ell vol que no

torni a passar el que va passar. Aix� �s l�gic i normal. Aqu� hi ha jugadors que pensen el mateix. Per� hi ha un

pressupost i ens hi hem de cenyir. No podem hipotecar el club. Si ell vol una s�rie de jugadors que s�n inviables,

no podem fer res. Que ho hem d'intentar? I tant, hi estic m�s que predisposat. Hi ha coses que crec que no

podrem dur i coses que, amb temps, potser s�. Tot t� un tempo. La temporada �s molt llarga i ara estem en un

moment molt impor tant, per� aix� �s molt llarg, i on hem d'arribar b� �s al f inal.La f igura del secretari t�cnic,

necess�ria o prescindible?Tinc ara molta informaci�, i dia a dia n'anir� aprenent. Hi ha moltes coses per fer i es

necessita ajuda. M'agrada molt treballar en equip i �s fonamental que hi hagi bon ambient al club. Aquesta

imatge per mi �s clau. Necessito que la gent estigui contenta. Espero tenir una persona de la meva conf ian�a,

per� tampoc vull por tar ning� si aqu� hi ha gent v�lida, que n'hi ha.Alsina li va fer el trasp�s de poders. Tamb� la



primera trucada?Ell m'ha deixat tota la informaci�, amb total transpar�ncia. A par tir d'aqu�, anirem treballant. De

tot el que hi havia, hi ha coses pr�ximes i coses no tan f�cils. Ja ho anirem veient. El 14 hi ha revisions i el 17, el

primer entrenament. Intentarem que hi hagi m�s jugadors.L'anterior director espor tiu diu que li van canviar

quatre o cinc cops el pressupost. Est� preparat per a aquest Dragon Khan?En aix�, tinc un cer t avantatge. Vinc

d'un pressupost molt humil i, sense tenir res a veure la segona B i la segona A, entenc que, si el Girona es mou

per aquests n�meros, �s per alguna cosa. Em trobo amb una realitat, amb un pressupost i uns diners ja

destinats. Amb el que queda, �s molt dif�cil f irmar jugadors. �s la realitat. Per� espero que hi hagi un esfor� per

par t de jugadors, i sobretot que a nivell de club vegin la dif icultat que hi ha per fer un equip amb aquestes

condicions. Jo no puc manar-la. Jo la demanar�. Per� alg� ha de prendre una decisi�. Ells saben molt b� que �s

molt dif�cil. Si no, a dia d'avui no es poden fer dotze f it xatges m�s, amb el que hi ha.Quina idea de plantilla t�?La

idea �s crear un equip molt competitiu. Crear apostes de futur, de gent jove que vingui amb fam. El futur tamb�

�s a la base, i volem gent amb ganes de venir a demostrar coses. I que, si pot ser, en un futur puguin generar un

trasp�s. Les preocupacions de Mach�n s�n a cur t termini, perqu� �s l�gic. Tamb� les meves, per� he de mirar

m�s enll�.Becerra i Junc� s�n dos actius. Un trasp�s seria una manera de tenir m�s marge.�s clar. Quan no tens

recursos f inancers a cur t termini, �s una altra via. Que ens interessa molt que l'Isaac continu�? �s molt clar. HI

ha hagut inter�s d'alguns clubs, de segona A i de primera, per� en aquest m�n �s dif�cil que hi hagi traspassos.

Tothom busca la f�rmula de la cessi�. Si entren diners, en parlem. Si no, no. Amb Junc�, igual.Sent que van molt

endarrerits en la confecci�?A segona A, hi ha ben pocs moviments. Tothom est� esperant. Clubs amb m�s poder

adquisitiu esperen coses d'un mercat, i potser hauran d'anar a un altre.El mercat de segona B cada vegada �s

m�s seguit.�s el mercat on �s m�s f�cil d'accedir. Si voleu, dem� f irmo deu jugadors de segona B. I far�em un

equip molt competitiu. Per� tamb� hi ha altres coses al mercat que hem d'esperar. Sempre anem a la realitat

dels n�meros. Amb els que tenim avui, potser haurem de f irmar deu jugadors de segona B. Ho sap el Girona, i jo

ho tinc molt clar. M'agradaria tenir molta claredat de n�meros, de si puc fer esfor�os o no, com m�s aviat millor. A

mi se'm valorar� la feina de futur, per� el primer que haur� de demostrar �s que els n�meros entren al

pressupost.Els cedits van rendir molt el curs passat. �s un altre territori per explotar?Tornem a la realitat. El

futbol est� tot molt inventat. No �s la manera d'operar a llarg termini, perqu� no s�n jugadors del club, per� el

Girona ha de salvar la categoria, i aquests jugadors et poden ajudar. Per tant, tamb� �s un mercat que

treballem.Ramalho tornar�? Alsina ho va donar per fet.Est� molt a prop, perqu� es va sentir estimat i el t�cnic li

va donar tota la conf ian�a, cosa que l'Athletic valora molt. Nom�s falta el vistiplau del jugador, per� est� bastant

ben encaminat.Hi ha dos f it xatges tancats, Mata (Lleida) i Granell (Prat). Qu� en pensa?S�n dos per f ils

diferents. Mata �s ja un jugador contrastat. No crec que descobrim res. �s molt interessant, un encer t molt gran

de la par t t�cnica que hi havia. Crec que pot apor tar molt a la segona A, vindr� amb fam i penso que el Girona t�

un futur espl�ndid amb ell. A Granell, el vull comparar una mica amb Eloi. De la zona, sent els colors, que s�n

valors afegits, i t� un potencial impor tant a llarg termini. Per� no se li ha de donar la pressi� d'haver de ser un

jugador impor tant ja. Si s'ho guanya, millor. S�n dos encer ts.Jandro, Juanlu i David Garcia. Solucionar-los

desencalla moltes coses?S�. Primer, vull fer entendre a tothom que tenen un contracte perqu� s'han guanyat

alguna cosa. Han demostrat coses amb el Girona i mereixen un respecte. A par tir d'aqu�, tamb� han de veure la

realitat que hi ha. El club est� on est�, i ells tamb� ho han de veure. Entre tots hem d'arribar a una entesa. Que no

ser� gens f�cil, perqu� tenen uns contractes f irmats.Si hi ha rebaixa de sou, espor tivament tenen cabuda? Al

f inal no van tenir un paper cabdal.El primer que veig �s que el tema econ�mic i el futbol�stic no van lligats. Primer

hem de veure si volen o no volen fer una rebaixa. Tamb� s'ha de valorar si el t�cnic, que hi ha conviscut, ho

tiraria endavant o no.Hi poden haver m�s baixes de jugadors amb contracte? Mas o Palats�, per exemple?Estem

en la mateixa situaci�. Haurem de parlar amb ells perqu�, per pressupost, estem en un moment precari i no s�n

ara mateix en l'economia que el mercat els situa. Per� no hi vull entrar perqu� s�n jugadors del club i n'hem de

parlar amb ells.Per tot plegat, dedu�m que est� molt hipotecat.S�, una miqueta. El problema �s que tot aix� no em

deixa fer un pas endavant. M'agradaria rejovenir una mica l'equip. L'he seguit molt, i ha estat un equip amb molta

alegria, que a mi m'agrada molt, i amb velocitat. No �s que s'hagi perdut, per� s� que l'edat inf lueix. La fam ve de

la joventut. M'agradaria intentar fer un equip molt m�s jove.A par t de Mas, no tenen cap m�s central, sense

acord amb Richy ni Chus Herrero. �s el m�s urgent?S�, �s la situaci� m�s impor tant. A davant, tenim tres



jugadors impor tants,que s�n Felipe, Bordas i Mata. Ara hem de confeccionar un bloc defensiu consistent, i

aquests noms han demostrat coses. Hi ha coses al mercat que tamb� estem valorant. Esperem que en poc

temps tinguem dos centrals per tenir m�s seguretat, per� tamb� dic que no �s gens f�cil.A l'Hospitalet, es pot

pescar?En aquests anys, hi ha hagut molts moviments des de l'Hospitalet cap a segona A, de jugadors amb

xispeta, que �s el que m'agrada. Ara la majoria estan colálocats. El mercat fa temps que es mou a segona B, i la

gent els ha seguit molt.Tenen el f ilial a primera catalana. Li serveix?�s potser el que m�s em preocupa. El primer

equip tamb� molt, �bviament, per� acabo d'aterrar i no s� com est� tot aix�, el f ilial i el juvenil. La idea �s que

una persona s'hi dediqui, perqu� si no tindrem un problema al setembre. El futur del Girona ha d'anar per aqu�. La

captaci� ha de ser molt bona, de gent molt v�lida. Hi ha gent treballant aqu� que sap de qu� va. Hem d'actuar

amb celeritat. A par tir d'aqu�, m'agrada molt treballar amb els joves. I si un destaca, que vagi amb el primer equip.

Llavors el mercat tamb� canviar�. Hem de buscar aquesta pol�tica, que �s la que he creat a l'Hospitalet.

Despr�s, el treball d'aquesta gent �s molt m�s f�cil si el primer equip demostra que conf ia en els joves.El f ilial no

ha pujat i el juvenil ha perdut la divisi� d'honor. No �s el millor escenari.Tinc clar que �s un problema greu. Sense

la categoria, �s molt complicat tenir jugadors de nivell. Al Girona B s� que en pots integrar, sempre que vegin que

es treballa per al futur i la projecci�, per� �s molt impor tant la captaci�. Hem d'intentar fer un equip competitiu a

primera catalana per mirar de pujar.Hi ha diversos t�cnics de conf ian�a d'Alsina a l'organigrama. Els

mantindr�?De moment, es mant� tot igual. He de donar un marge de conf ian�a al que s'ha fet. Pots tenir gent

molt v�lida, per� la clau s�n els jugadors. I aix� va una miqueta amb retard, tot i que ens hi anem posant.Veu

algun futur al projecte del futbol base que havia planif icat Alsina, amb dos clubs colálaborant sense cap pudor?A

mi se m'ha explicat aquest projecte. L'Oriol i el president em van comentar la seva idea. Nosaltres hem de

pensar en el Girona, en l'inter�s del cub. Hem de potenciar el futbol base del Girona. Si el conveni serveix per

potenciar-lo, ho haurem de decidir. �s una situaci� una mica estranya, per� tamb� �s veritat que l'Oriol ho ha fet

tot molt sanament. No s� si ara ser� interessant o no. Jo ho he viscut des de lluny. Nosaltres hem de veure qu�

interessa al Girona. A par tir d'aqu�, si veig que no ens interessa, ho haur� de dir. Si ens interessa, es pot

plantejar. Se n'ha parlat, per� ara s'ha quedat una mica en stand by. Sincerament, jo crec que tot �s m�s senzill.

�s q�esti� de mirar qu� interessa a cadasc�.Veia viable que els dos clubs compar tissin Montilivi?El que tinc molt

clar �s que aquest �s el camp del Girona, i que qui n'havia de buscar un �s el Llagostera. Per� aix� ja va m�s

enll� de la meva �rea. Per la meva experi�ncia, crec que hauria estat molt complicat compar tir estadi, per una

q�esti� pr�ctica. Amb l'Alacant i l'H�rcules al Rico P�rez, hi va haver molts problemes. Vam dir a l'Oriol que

cr�iem sincerament que el millor seria que ells es fessin seva una instalálaci�. Aqu�, vulguis o no, est� tot creat

per al Girona.
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